
2022届宁夏省中卫一中高三第二学期第一次模拟

1. 　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　

2007年12月26日,中卫市下了一场百年以来最大的雪.雪持续了一个月.雪灾给人们的生活工作都
带来了不便.请根据下面的提示写一篇作文.

1.       早晨外面大雪纷飞.

2.       许多车辆被困在路上,人们被迫步行前往目的地.

3.       所有班车被取消,列车被迫延迟.

4.       市政府召集全市市民参与扫雪活动.

5.       市政府及时采取措施解救受困群众,确保市民生活尽快恢复正常.

6.       最后写出你的感受.

注意:

1.       词数100左右

2.       文章开头已给出,不记入总词数

3.       参考词汇:  目的地 destination

                               A Snowstorm

  On December 26th , 2007, the city of zhongwei saw a disaster of snowstorm that has never happened in
the last a hundred years. The snowstorm lasted for a whole month, greatly affecting the life of people.

2. 　　　　　　　　 　　　　 　　　　 　 　　

根据短文内容,从短文后的选项中选出能填入空白的最佳选项, 选项中有两项为多余选项.

I have a friend who lives by a three-word philosophy: Seize the moment.    1    Too many people put off
something that brings them joy just because they haven’t thought about it ,don’t have it on their schedule,
didn’t know it was coming or are too strict to depart from their. Routine。

I can’t count the times I called my sister and said, “    2   ” She would gasp and stammer(结结巴巴地
说),“ I can’t. I have clothes on the line. My hair is dirty. I wish I had known yesterday. I had a late
breakfast. It looks like rain.” And my personal favorite response: “It’s just Monday.” She died a few
years ago. We never did have lunch together. From then on, I’ve tried to be a little more flexible.

  3   The days get shorter, and the list of promise made to ourselves gets longer. One morning, we are
awoken, and all having to show for our lives is repetition of “I’m going to”，“ I plan on ”and “ someday,
when things are settled down a bit.”

       When anyone calls my “ seize the moment ” friend, she is open to adventure and available for trips.
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